
Høring om felles menighetsråd  

 

Svar fra Bud sokneråd, Møre bispedømme. 

Vi ønsker ikke å stille oss bak Kirkerådets forslag om felles menighetsråd, i denne omgang. 

Begrunnelsen er; vi har 5 kirker med sine 4 menighetsråd i kommunen, som ligger noe spredt, der 

alle rådene har jobbet for «sin egen kirke» og skapt sin kultur. Vi tenker at et slikt samarbeid, med et 

felles menighetsråd, bør modnes og skje over tid.  

Vi ønsket likevel å svare på spørsmålene, for å formidle hva vi synes er viktig mtp felles 

menighetsråd. 

 

1. Bør de menighetsrådene som planlegger samarbeidet, avgjøre sammensetningen av det 

felles menighetsråd? Eller bør menighetsmøtene ha denne myndigheten? 

Menighetsrådene bør ha myndighet til å avgjøre samansetning av det felles menighetsråd. 

 

2. Har høringsinstansene synspunkter på forslaget til antall medlemmer og varamedlemmer i 

det felles menighetsråd, herunder fra hvert sokn?  

 

Det bør være et likt antall medlemmer representert fra hvert sokn. 

 

 

3. Bør det være menighetsmøtene eller det felles menighetsråd som avgjør endring på antall 

medlemmer og varamedlemmer i det felles menighetsrådet etter at dette er etablert?  

 

Det felles menighetsrådet bør avgjøre eventuelle endringer på antall medlemmer/ 

varamedlemmer i det felles menighetsrådet, etter at dette er etablert. 

 

 

 

4. Bør det være menighetsmøtet i et sokn eller representantene fra vedkommende sokn i det 

felles menighetsråd som skal avgjøre at soknet eventuelt skal gå tilbake til den alminnelige 

ordningen med et eget menighetsråd?  

 

Det bør være representanter fra vedkommende sokn, i det felles menighetsrådet, som 

avgjør om soknet skal gå tilbake til den alminnelige ordningen med et eget menighetsråd. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Leder for Bud sokneråd v/Christina Frisnes 

Bud, 31. 08. 2021 

 

 


